
Säsongen: 2020/2021 Datum: 4/1 2021 Tid: 19:00 Plats: Zoom 

 

Styrelsemöte 
Handbollspojkarna Tibro 

 
Närvarande: Anto Dodik (Adjungerad), Peter Söderlund, Magnus Pettersson, Anton Påhlsson (Adjungerad), Jessika 

Andersson, Lars Klint, Kristian Lagerström, Stefan Kling 

 

§1 Mötets Öppnande 

Peter hälsar alla välkomna och förklarar därmed mötet som öppnat. 

 

§2 Godkännande av Dagordning 

Dagordning Godkännes 

 

§3 Val av justerare 

Anto Dodik 

 

§4 Tidigare Protokoll 

Tidigare protokoll lästes igenom och lades till handlingarna 

 

§5 Inkomna Skrivelser 

Inga inkomna 

 

§6 Ekonomi 

268.190kr på Kontot Vi har fått pengar från Sparbanksstiftelsen 4.000kr, Tibro kommun 16.400kr och 

riksidrottsförfundet 6.463kr. Vi har inte riktigt koll på vad detta är för pengar… Vi har sålt mycket Bingolotter inför 

uppesittarkvällen. 6.000kr på cafeterian. 

  

§7 Seniorverksamhet 

 

Vi har skickat en skrivelse. Div 4 blir enkelserie när serien drar igång. Matcherna lottas om. Sista omgången ska spelas 

5 april vilket är samtidigt som Rödspätte Cup (påsk). Frågan är hur vi ska förhålla oss till det. Meto kollar upp läget 

med de som är aktuella. 

Lars Klint har gjort ytterligare en skrivelse till Handboll Väst med en vädjan om att ta ett beslut om att inte spela några 

matcher förrän man har kunnat träna i 4 veckor plus om vi ska hålla på att flytta matcher flera gånger blir det mycket 

onödigt arbete. Frågan har skickats vidare till SHF och nu pågår en ordväxling mellan Lars och SHF. Hänvisning sker 

till folkhälsomyndighetens direktiv.  

 

§8 Ungdomsverksamhet 

P0708 har tidigare varit igång och tränat 2ggr/vecka. Men när kommunen stängt ner den möjligheten får man titta på 

andra alternativ. 

 

 

§9 Utbildning 

Tryggve vill ha våra lärgrupper… Peter ger i uppdrag att lämna in för styrelse och seniorer och domarkurserna. 

 

§10 Sponsring 

Gunta har sagt ifrån att han inte vill arbeta med sponsring. Vi fortsätter dialogen kring olika lösningar. Vi har fått nej 

från Pressbyrån. Vårt avtal med SELECT går ut efter denna säsongen. Magnus P får uppdraget att sondera terrängen 

inför framtiden. Känner vi några säljare? 

 

§11 Cafeterian   

Merparten av varor är sålda.  

 

§12 Administration   

Kenneth har tagit kontakt med Unionen för att försöka inleda någon slags dialog om hur vi kan hitta en fungerande 

lösning på situationen. 

 

§13 Övriga Frågor 

Lars Klint har lyft frågan om att vi på något sätt behöver tänka och agera kring avgifter. Vi behöver lyft frågan när Lars 

kan närvara. Men generellt känns det som våra medlemmar har förståelse för situationen och att de eventuella pengar 

som finns kommer att användas till kommande säsong. 
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Vad gör vi med det som en vänlig själ har köpt upp? Jessica redovisar vad vi har och vi andra slänger upp bra förslag i 

supertext. 

Peter är kallad till ett tredje dialogmöte med Tibros föreningar. Han tar med sig frågan att vi vill följa 

Folkhälsomyndighetens, RF, SHF och VHF:s riktlinjer och om möjligt träna utomhus och när de direktiven ges även 

inomhus. 

 

Viktor gör reflektionen att vi ofta hamnar i ett läge där vi jämför oss med andra föreningar och 

någon slags allmän klagosång över saker vi inte kan påverka. Är vi intresserade att utifrån styrelsen 
jobba med att förtydliga målbilder, vision ramverk och spelplan för framtiden? 

 
Vad ska vara utgångspunkt? 

 

Idrottens föreningslära https://www.sisuidrottsbocker.se/produkt/idrottens-foreningslara-
fortsattning-boxen/ 

Grundstenen https://www.svenskhandboll.se/forening/Utveckling/Grundstenen/ 
Målstegen (bilaga) https://www.sisuidrottsbocker.se/produkt/malstegen/ 

Resurser från RF och SISU 

https://utbildning.sisuidrottsbocker.se/sisu/generell/organisation/inkluderande-idrott/forbunds-
foreningsutveckling/mal-riktning-och-strategi/ 

 
Viktor har mandat att samla en grupp för att titta på ramarna för ett utvecklingsarbete där 

nedanstående roller kan tänkas ingå. Intresserade kontaktar Viktor.  

• Tränare 

• Ledare 

• Styrelse 

• Spelare 

• Fd. spelare 

• Föräldrar 

• Supporter 

 
 

 

§14 Nästa möte 

1 februari klockan 18:00 i ZOOM. 

 

§15 Avslutande av möte 

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar därmed mötet som avslutat. 

 

Mötesordförande                                                                         Protokollförare 

Peter Söderlund                                                                             Kristian Lagerström 

 

 

 

__________________________                                                  _________________________________ 

 

Justerare 

Anto Dodik 

 

 

 

__________________________ 
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